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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 14. prosince 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, 

Ing. Svoboda, doc. Musílek, dr. Cimler, Ing. Mourková, prof. Hubálovský, dr. 

Lipovský 

Hosté: prof. Krejcar 

Omluveni: 

 

prof. Kuča, Mgr. Skoupilová, doc.  Bogusch 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (prof. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Prověření stavu plánovaných oprav rozvodů chlazení na budově S – splněno. 

2. Příprava SP Fyzikálně technická měření a výpočetní technika – trvá. 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Kolektivní smlouva pro roky 2023 až 2025 byla podepsána. 

• Pan kvestor sepsal výjimky pro udělování příspěvku penzijního pojištění. 

• Kamery mezi budovami B a C se řeší ve spolupráci s Městskou policií. 

• Elektronizace inventarizace je v řešení, není dostatek finančních prostředků. 

• Stravování na OSV – řeší se sleva 20 % pro studenty do Croscafe. 

• Bufet na OSV – je stále v řešení, uvažuje se o vypovězení smlouvy. 

• Vzájemná výuka zahraničních studentů – prof. Musílek sdělil, že tvoří tabulku vzájemné 

výuky v rámci Erasmu pro ZS 2022. 

• SO fakult zveřejnila podmínky pro přijímací řízení pro rok 2023. 

• Proběhl procesně-personální audit na rektorátu, závěr je, že stav pracovníků na rektorátě 

je poddimenzován. Připravuje se akční plán zahrnující i závěry MPK a EUA. 

• Pokračuje se digitalizace studijní agendy. 

• Nový prorektor pro strategii a rozvoj dr. Strobach informoval o výzvě OP JAK Ph.D. Infra, 

na UHK by mělo přijít cca 40 mil. Kč, byla představena metodika dělení těchto financí. 

Prof. Musílek vyjádřil nespokojenost ohledně stanovení KEN za DSP Toxikologie ve výši 
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2,25, když je stanoven ve výši 2,8, dále sdělil, že někteří doktorští studenti Aplikované 

biologie a jsou vedeni na Katedře chemie, která plně financuje jejich výzkum, tedy nesou-

hlasí s paušálním dělením financí na PřF dle prostého počtu studentů a KEN v doktorských 

studijních programech. 

• PPSŘ – v roce 2023 je třeba prioritně čerpat finanční prostředky z FPP, k tomu dodal prof. 

Musílek, že je problém s Ing. Křížovou z Oddělení kvality a strategie, která jim ve většině 

případů nedokáže poradit. 

• Pajkrova Flošna – zatím chybí záměr využití objektu po plánované rekonstrukci 

• Výstavba sportovní haly v kampusu Na Soutoku. 

• Připravuje se vyhlášení SV, výše podpory zatím není stanovena. 

• Připravuje se TA ČR Sigma, je odevzdáno 13 projektů, k 13.12. byla ukončena Gama 2. 

• K podpisu se připravuje smlouva s CUIP na transfer technologií. 

• Mezinárodní poradní komise bude mít nové portfolio, za PřF je v komisi prof. Fujita schá-

zet by se měli jednou ročně.  

• Přípravy projektu evropské univerzitní aliance by měly být dokončeny do 31. ledna 2023, 

setkání proběhne v červnu v Hradci Králové. 

• Žádost projektu mezinárodní kreditové mobility 

• Dotazník pro zahraniční zaměstnance. 

• Proběhlo setkání s argentinskými univerzitami, bez účasti PřF. 

• Na MŠMT byla zaslána žádost o navýšení dotace na rekonstrukci budovy C. 

• Dodávku energií nízkého napětí by od nového roku měla zajišťovat společnost EPET, 

smlouva na dodávku vysokého napětí se připravuje. 

• Fakulty se finančně podílí na rekonstrukci budovy FF, za PřF je to v roce 2022  asi 1,5mil. 

Kč. 

• Navýšení kolejného. 

• Pan kvestor připravil metodiku na dělaní úroků z České spořitelny mezi součásti. Pro le-

tošní i příští rok zůstane stejné jako vloni. 

• Pracovníci rektorátu budou mít ve svých profilech na www jednotný styl fotografie, do-

poručuje toto i fakultám. 

 

Doc. Kříž 

• Doc. Kříž upozornil všechny, kdo mají klíče od zadního vchodu na nutnost za sebou tento 

vchod zamykat. 

• Doc. Kříž informoval o možnosti nominovat studenty na Cenu primátorky za studentskou 

tvůrčí práci v roce 2022. Požádal vedoucí kateder o nominace. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský  

• Proběhla diskuse fakult, zda z financí na Specifický výzkum na rok 2023 vyčlenit finanční 

prostředky na pokračování projektu Igráček, tedy jisté verze “Igráčka UHK”. FF a PřF této 

myšlence vyjádřily podporu, ale FIM a PdF se postavily proti, tedy se k tomu v roce 2023 

nepřistoupí a další diskuse o tom bude probíhat i v dalších letech.   

• Do 16.12.2022 lze podávat přihlášky na členství v panelech GA ČR (apelujeme ať se naši 

akademici přihlásí). 
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• Open Science a Open Access. Prof. Krejcar poslal proděkanům podklady o vývoji financí 

fakult UHK v podpoře publikování v OA (PřF si udržela zhruba hranici roku 2021, ale FIM 

bohužel poklesl na polovinu a na FF a PdF je podpora minimální jako v roce 2021). 

• Z PřF do soutěže na projekty TA ČR Sigma byly odeslány 4 projekty. 

• Úspěšnost UHK v získaných projektech GA ČR je nižší než vloni. FF získala 1 (+2 projekty 

ve spoluřešitelství), PřF získala 1 (ale v létě jsme získala i 1 nový projekt, který začne od 

ledna 2023), PdF také 1 projekt a FIM žádný projekt. 

• Ve čtvrtek 15. 12. zasedá komise na projekty excelence PřF na roky 2023-2024; bylo po-

dáno 9 žádostí o tyto projektů (celková požadovaná finanční částka je cca 1,6MKč). 

 

 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• 25.11. proběhlo setkání s p. prorektorkou a proděkany pro zahraničí. 

• Probíhají školení ke konceptu MIS, kdy byly prezentovány funkcionality, bohužel není 

možné generovat materiály v AJ (např. grafy), protože anglická verze nebyla v zadání pro-

jektu. Zatím není pravděpodobně možné ani připojení mimo síť UHK. Ve sdílených datech 

se objevují evidentní chyby (př. součet v koláčovém grafu je >250 %) 

• Pro ubytování zahraničních studentů na kolejích je nedostatek míst, bylo nám navrženo 

podnikatelské ubytovací centrum, nebudeme jej využívat a požádáme koleje UK o výpo-

moc, v případě PřF se bude jednat o jednotky zahraničních studentů. 

• Proběhlo setkání se zástupci univerzit z Argentiny, pro PřF jsou tyto univerzity neperspek-

tivní, protože nemají výuku v AJ. 

• Probíhá debata k započítávání vzájemné výuky zahraničních studentů mezi jednotlivými 

fakultami, bude řešeno mezi proděkany pro zahraničí a popř. děkany fakult. 

• Proběhla konference Czeducon. 

• Texty týkající se Mezinárodní kreditové mobility by měly vzniknout do 15. ledna 2023. PřF 

bude přispívat k žádosti pro studenty z Japonska, Koreje a Ukrajiny. 

• Vzniká ambasadorský program na zahraničních univerzitách ve spolupráci s bývalými stu-

denty UHK, řeší zástupce rektorátu Bc. Badinská. 

• Proběhl University International day na budově A. 

• Proděkanům zaslal materiál k nominaci zahraničních kolegů k hodnocení UHK v rámci QS 

rankingu, požádal o zpětnou vazbu nejpozději do čtvrtka 15. 12. 

• V přízemí byl umístěn charitativní box “Zachraňme vánoce” organizovaný ESN, je možno 

umístit cokoliv od školních a sportovních potřeb až po vánoční hračky na charitativní účely pro 

děti. 

• V pátek 16. 12. proběhne setkání s paní prorektorkou, za PřF se zúčastní Mgr. Holubová. 

• Položil dotaz prof. Krejcarovi stran Zadávací dokumentace GA ČR a problematiky Plánu 

genderové rovnosti. 

  

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Studenti studující program, kterému končí akreditace, budou individuálně oslovováni.  U 

programu Chemie žádáme o prodloužení, u Fyzikálně technického měření a modelování 

bude studentům nabídnut přestup do nového SP. Zcela končí pouze B1103 Aplikovaná 
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matematika, obor Finanční a pojistná matematika, zde by měli dle sdělení vedoucího ka-

tedry všichni studenti uzavřít studium před 31. 12. 2024. 

• V době covidu existovala možnost podmínečného přijetí ke studiu, nyní již toto nelze. Je 

nutné si hlídat počty přijatých studentů s ohledem na sestavení rozvrhů, zejména jde o 

rozvrhy laboratorních cvičení a potenciální komplikaci způsobenou nemožností zapsat si 

předměty do rozvrhu hodin u studentů 1. ročníku, kteří se zapíší později. 

• Katedra chemie navrhuje zvážit možnost sestavit fixní rozvrh, aby se nemusel každý rok 

sestavovat znovu. Nyní tak fakticky má a používá tuto možnost pro rozvrh laboratorních 

cvičení. U jednooborových studií by nebyl problém, u dvouoborových by bylo složitější. 

Doc. Musílek projedná s dr. Radochou možnost ověření zatím pro katedru chemie, která 

by připravila fixní rozvrh a ten by se vložil do celkového rozvrhu fakulty jako ucelená část 

ve zjednodušeném režimu (bez nutnosti provádět všechny dílčí kontroly). 

• Pedagogická fakulta UHK získala za přispění všech kateder Přírodovědecké fakulty UHK 

prodloužení platnosti akreditace navazujícího magisterského studijního programu Učitel-

ství pro střední školy, a to včetně specializací Biologie, Fyzika, Chemie, Informatika a 

Matematika. Tato pozitivní zpráva představuje pro nás určitou jistotu v přípravě učitelů. 

Nezávisle na ní můžeme uvažovat o akreditaci navazujícího magisterského studia učitel-

ství přírodovědných předmětů, informatiky a matematiky pro střední školy pod naší 

Přírodovědeckou fakultou. Jako perspektivní se jeví možnost akreditovat i navazující 

magisterská studia Učitelství pro SŠ pod PřF jako sdružená studia MAIOR–minor.  

• Žádosti o prodloužení akreditace Chemie byla zaslána dr. Dočekalové, tato nám sdělila, že 

žádost je zpracována pečlivě, ale přesto nám poskytuje některá doporučení na vylepšení. 

Novinkou požadovanou nyní Radou NAÚ je nutnost u publikací nově uvádět i kvartil. Dále 

doporučuje do sebehodnotící zprávy E-II. vysvětlit změny oproti původnímu akreditova-

nému SP. RVH musíme doručit nejpozději do 4. ledna 2023. 

• Studentské hodnocení výuky bylo prodlouženo do 18. 12., od následujícího dne budou 

výsledky veřejné. Požádal vedoucí kateder, aby do 31. ledna 2023 napsali k hodnocení 

stručné obecné vyjádření – viz úkol. Není potřeba se vyjadřovat k jednotlivostem, to není 

úkolem vedoucích kateder, ale garantů jednotlivých studijních programů. 

• Garanti jednotlivých studijních programů se do 31. ledna 2023 vyjádří ve stejném rozsahu 

jako v minulém semestru, tj. povinně ke všem podepsaným (neanonymním) připomínkám 

studentů a volitelně k anonymním připomínkám - zde je třeba reagovat na všechny slušné 

a konkrétní připomínky bez ohledu na to, zda jsou pozitivní, čí negativní! 

• Během února proběhnou zasedání Rad studijních programů. Zápisy z tohoto jednání ode-

vzdají předsedové rad SP PřF do 28. února 2023 stanoveným adresátům. Termín je nutné 

dodržet, protože do 15. března 2023 musí být zpracována a odevzdána souhrnná fakultní 

zpráva na rektorát. 

• Den otevřených dveří proběhne v pátek 13. ledna 2023 a v sobotu 4. února 2023. Cen-

trální program bude probíhat v aule na budově OSV, jednotlivé bloky po katedrách budou 

v učebnách – biologie S9, chemie S46, fyzika S22, matematika S6 a aplikovaná kybernetika 

S7. Katedry obdrží rozpis = časový harmonogram akce. 

• Návrh PR referentky umožnit účastníkům DOD vyzkoušet si přijímací zkoušky z biologie 

nanečisto, včetně opravy testu a okomentování často se opakujících chyb, katedra biolo-

gie nepřijala. Tj. konat se nebudou.  
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• Je rozjednáno zapojení obou studentských spolků, tj. spolků InSekta a Přírodovědci do 

programu DOD. 

 

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – prof. Hubálovský 

• Podána informace ohledně čerpání PPSŘ. 

• Podána informace o projektu NPO a jeho čerpání. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Aktuální čerpání rozpočtu včetně mzdových nákladů za listopad bylo vedoucím kateder 

zasláno 12. 12. Finální čerpání rozpočtu za rok 2022 bude zpracováno až po uzavření roz-

počtu fakulty koncem ledna 2023. 

• Dle harmonogramu účetní uzávěrky 2022 budou 15. 12. v magionu nahrány kontrolní 

mzdy za 12/2022. Důležitá informace především pro projekty. 

• Schůzka s kvestorem a tajemnicemi proběhne 16. 12. 

• Doplatek na spolufinancování budovy FF bude pro PřF ve výši 1,5 mil. Kč. 

• Zpráva ze schůzky s OMO – na dohody se vztahují rovněž lékařské prohlídky, pokud jsou 

uzavírány bez přerušení. Aby nebylo nutné tyto prohlídky vykonávat, stačí několik dní pře-

rušení (s dotazem na OMO stačí 2 –5). Ztráta přístupu na e-mail by neměla v tomto 

krátkém přerušení dohod v systému “naběhnout”, tzn. e-maily by měly fungovat bez pře-

rušení. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Informace o aktuálním stavu realizace projektu NPO - příprava VZ na pořízení AV techniky 

• Podány 4 fakultní projekty Sigma DC 3 (dříve Éta) a další spoluřešitelské, probíhá příprava 

3 projektů OP JAK - Špičkový výzkum v rámci konsorcií  

• V únoru bude vyhlášena výzva Sigma DC 2 (dříve Zéta) pro začínající výzkumníky 

• Čekáme na reakci rektorátu na předložené dokumenty týkající se záměru komercializace 

technologie Health React 

 

 

K bodu 8) – Různé 

•  

 

Úkoly:   

 
 

1. Napsat vyjádření ke studentskému hodnocení  

Kdo:   garanti studijních programů, vedoucí kateder 

Termín:  31. 1. 2023 

Kam:   do IS STAG 
 

2. Uskutečnit zasedání rad studijních programů PřF a odevzdat zápis   

Kdo:   předsedové rad studijních programů 

Termín:  28. 2. 2023 
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Komu:   zápis odevzdat e-mailem předsedovi AS PřF, proděkanovi  

   pro vzdělávání a vnitřní vztahy a vedoucímu příslušné katedry 

 

3. Zaslat nominace na cenu primátorky za studentskou tvůrčí činnost v roce 2022   

Kdo:   vedoucí kateder  

Termín:  4. 1. 2023 

Komu:   děkanovi 

 

 
 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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